
JÕHVI GÜMNAASIUM

HOOLEKOGU KOOSOLEKU

PROTOKOLL nr 6 (2022/23. õa)

30.08.2023 nr 1-5/23/4

Toimumiskoht: Jõhvi Gümnaasium; Google Meet veebikeskkond

Toimumisaeg: 30.08.2023

Algus: kell 18.00, lõpp: kell 18:15

Koosoleku juhataja: Anne Palmiste

Protokollija: Julija Kovaltšuk (asendaja)

Võtsid osa: (8 liiget): Reelika Rannamäe, Ave Pae, Anne Palmiste, Tea

Allikmäe, Riine Urbala, Vello Salla, Oliver Villers, Sirle Sommer-Kalda

Puudusid (6 liiget): Hannes Reinula, Maris Toomel, Olev Mihkelson, Marina Lillak, Tatjana
Kaupmees, Triin Kaaver.

Kutsutud: direktor Tatjana Ait, Julija Kovaltšuk

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Päevakord:

1. Päevakorra kinnitamine / kvoorumi olemasolu tuvastamine

2. Olukord Jõhvi Gümnaasiumi personaliga

3. Hoolekogu tegevuse aruande kinnitamine

4. Arvamuse andmine Jõhvi Gümnaasiumi kodukorrale

5. Info direktorilt

6. Jooksvad küsimused

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------

1. Päevakorra kinnitamine.

Hoolekogu esimees Anne Palmiste tegi ettepaneku kinnitada päevakord.

Kuna 28.08.2023 planeeritud koosolekul ei tulnud kokku kvoorumit, toimus koosolek
30.08.2023 Google Meet´is. Hoolekogu esimees tegi ettepaneku jätta päevakorrapunktid 2 ja
5 järgmisele koosolekule (sügis 2023) ning kinnitada päevakord alljärgnevalt:

1. Päevakorra kinnitamine / kvoorumi olemasolu tuvastamine

2. Hoolekogu tegevuse aruande kinnitamine

3. Arvamuse andmine Jõhvi Gümnaasiumi kodukorrale



4. Jooksvad küsimused

Poolt: 8. Vastu: 0

Otsustati: Kinnitada päevakord.

2. Hoolekogu tegevuse aruande kinnitamine.

Hoolekogu liikmetel oli võimalus eelnevalt tutvuda Jõhvi Gümnaasiumi hoolekogu tegevuse
aruandega 2022/2023. Hoolekogu esimees Anne Palmiste tegi ettepaneku vahetada
dokumendis viimase koosoleku toimumise kuupäev, kuna 28. augustile 2023 planeeritav
koosolek jäi ära kvoorumi puudumise pärast ning kiita heaks dokument „Hoolekogu tegevuse
aruanne“ koos muudatusettepanekuga.

Poolt: 8.

Vastu: 0.

Otsustati: Kiita heaks dokument „Hoolekogu tegevuse aruanne“ (LISA).

3. Arvamuse andmine Jõhvi Gümnaasiumi kodukorrale

Hoolekogu esimees Anne Palmiste tegi ettepaneku arutada hoolekogu liikme Tea Allikmäe
poolt tehtud ettepanekuid punktide 2.5., 3.6., 5.3.1.6., 5.3.1.11., 6.9., 8.2., 12.2., 14.1., osas.

2.5. Korrigeerida sõnastust: „Lubatud on kanda koolisümboolikaga riideid“ asemel „Kooli
sümboolikaga riiete kandmine näitab kuuluvust kooliperre“.

Tatjana Ait: Kool on selle ettepanekuga nõus. Teised koosolekul osalejad on samuti Tea Allikmäe
ettepanekuga nõus.

3.6. Täpsustada punkti 3.5 „Õpetaja tunnist puudumise korral teavitab õpilane sellest kooli õppejuhti
või direktorit.“ - „Õpetaja tunnist puudumise või tundi hilinemise korral /…/“. Direktor Tatjana Ait
ja teisel koosolekul viibivad hoolekogu liikmed on Tea Allikmäe ettepanekuga nõus.

5.3.1.6. „lugema vähemalt kaks kord tööpäeva jooksul“. „„Tööpäev“ asendada sõnaga „koolipäev või
õppepäev“. Esimees Anne Palmiste küsis, kas kohalviibijad on nõus, kui „tööpäev“ asendatakse
sõnaga „õppepäev“? Kõik hoolekogu koosoleku osalejad olid ettepanekuga nõus.

5.3.1.11 „täitma mõjutusmeetmeid ja kasutama kokkulepitud tugimeetmeid (sh määratud
konsultatsioone)“. Tea Allikmäe küsimus „Õpilane on kohustatud täitma mõjutusmeetmeid.
Milliseid?“ Direktor Tatjana Ait: paneme sulgudesse viite PGS`le, mis räägib mõjutusmeetmetest.
Esimees Anne Palmiste: Tugimeetmeid on mitmuses, aga sulgudes on ainult üks meede –
konsultatsioonid. Esimees Anne Palmiste tegi ettepaneku panna mõlemad ainsusesse või mitmusesse.
Direktor Tatjana Ait ja hoolekogu liikmed olid ettepanekuga nõus.

6.9. „Iga perioodi lõpus teevad mentorid puudumiste analüüsi, mille juhtivmentorid esitavad
õppejuhtidele. Mitmekordse või tiheda puudumise korral või puudumiste mustri tekkimisel arutab
õpilase mentor puudumisi ja õpitulemuste saavutamise viise õpilase ja tema vanemaga, vajadusel ka
õpilasnõustaja ja õppejuhi ja/või direktoriga. Õpilase suhtes võidakse rakendada kodukorras loetletud
mõjutusmeetmeid.“ Tea Allikmäe tegi ettepaneku asendada „tiheda puudumise korral“ „sageda
puudumise korral. Esimees Anne Palmiste tegi ettepaneku kasutada sõna sagedase. Hoolekogu
liikmed olid ettepanekuga nõus.



8.2. „Õpilase seaduslik esindaja (või täisealine õpilane) esitab ARNOs ( Haridusteenuste haldamise
süsteem) koos õpilase kooli vastuvõtmise taotlusega koolile õpilase elektroonilise portreefoto.
Õpilaspiletid registreeritakse ARNOs.“ Tea Allikmäe kommentaar: „ARNO“ ei ole Jõhvi
haridusteenuste haldamise süsteem. Direktor Tatjana Ait kommenteeris: ARNO on süsteemi ametlik
nimi ning me ei saa seda muuta. Ainuke variant on kasutada JÕHVI ARNO. Anne Palmiste tegi
ettepaneku jätta esialgne tekst. Hoolekogu liikmed olid Anne Palmiste ettepanekuga nõus.

12.2. „Vaimset või füüsilist turvalisust (edaspidi turvalisust) ohustavaks olukorraks loetakse vaimset
ja füüsilist vägivalda, kübervägivalda, kriisi, terviseriket, traumat ja muud olukorda, kus on ohus
koolipere liikme või liikmete vaimne või füüsiline heaolu.“ Tea Allikmäe ettepanek „Kübervägivalla“
asemel kasutada sõna „küberturvalisus“. Anne Palmiste tegi ettepaneku jätta esialgne tekst.
Hoolekogu liikmed olid Anne Palmiste ettepanekuga nõus.

14.1. „Hädaolukorras tegutsemine on kirjeldatud dokumendis „Hädaolukorras tegutsemise plaan
(HOLP)“. Tea Allikmäe ettepanek on tuua kodukorda hädaolukorras tegutsemise teemal kõige
olulisema. Direktor Tatjana Ait kommenteeris: kui HOLP muutub, siis me peame ka kodukorda
muutma, sellepärast me ei lisanud siia väljavõtet HOLPist. Esimees Anne Palmiste: gümnaasiumi
õpilased on suured inimesed ning oskavad HOLPi otsida. Pealegi dokument läheb väga pikaks, kui
lisada väljavõtteid igale viidatud dokumendile. Tea Allikmäe tegi ettepaneku lisada „HOLP on leitav
kooli kodulehel“. Esimees Anne Palmiste: siis peab lisama ka punkti 13.1., kust on leitav „Tulekahju
korral tegutsemis plaan“. Dokument peab olema ühtne. Selles punktis ei ole kirjutatud, kust on leitav.
Esimees Anne Palmiste pakkus koolile ühtlustada neid punkte – kas panna igale poole, kust on leitav
või mitte panna. Gümnaasiumi õpilased peaksid ise oskama otsida. Direktor Tatjana Ait võttis
teadmiseks.

Esimees Anne Palmiste küsis koosolekul osalejate käest, kas keegi tahab veel mingeid punkte
arutada.

Hoolekogu esimees Anne Palmiste paneb hääletusele kiita heaks dokument “Jõhvi Gümnaasiumi
kodukord” koos esitatud muudatusettepanekutega.

Poolt: 8.
Vastu: 0.

Otsustati: Kiita heaks dokument Jõhvi Gümnaasiumi kodukorra üldosa esitatud
muudatusettepanekutega.

4. Jooksvad küsimused

Kohapeal täiendavaid küsimusi ei tekkinud.
—
Hoolekogu esimees Anne Palmiste tänas kõiki osalemise eest ning andis teada, et järgmine hoolekogu
koosolek toimub siis, kui tuleb uus käskkiri uute liikmetega.

(allkirjastatud digitaalselt) (allkirjastatud digitaalselt)
Anne Palmiste Julija Kovaltšuk
hoolekogu esimees hoolekogu sekretäri asendaja


